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KLASA: 024-02/24-01/01 

URBROJ:2178-28-02-24-2 

U  Gornjoj Vrbi, 15.12.2023. godine 

                                                                 Zapisnik 

         o radu 15. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 14.03.2024. godine, 

s početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba.       

Sjednici su nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

TOMISLAV MARIJIĆ, DUNJA ODOBAŠIĆ, ANTONIJA TOLIĆ, MAJA 

GREGURIČEVIĆ, MARINA STOJANAC, ĐURO JURIĆ KATUŠIĆ, MARIJA 

KURKUTOVIĆ, IVAN HODAK, IVICA EREŠ ĐURO JURIĆ-KATUŠIĆ, ANTONIJA 

TOLIĆ, ANDRIJA ANUŠIĆ i MATO RAŠIĆ 

Odsutni članovi Općinskog vijeća: IRENA TADIĆ i ZDENKO JURIĆ. 

       Ostali nazočni:   

Ivan Vuleta, Općinski načelnik, Marica Pavlović, pročelnica JUO općine Gornja Vrba,  

Danijel Odobašić djelatnik JUO. Zapisnik vodi: Lidija Resanović. 

     Nakon što je pozdravila sve nazočne, otvorila sjednicu  i prozivanjem utvrdila kvorum,  

Predsjednica  Općinskog vijeća, Dunja Odobašić daje na usvajanje Zapisnik o radu sa             

14. sjednice Općinskog vijeća. Isti je jednoglasno usvojen. 

 

       Prije usvajanja dnevnog reda, Općinski načelnik, kao predlagatelj povlači s dnevnog reda 

Točku 1. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup neizgrađenog 

građevinskog zemljišta koje je po uporabnom svojstvu poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

RH na području Općine Gornja Vrba, uz kratko obrazloženje da se k.č.br. 41/1, koja je bila 

predmet natječaja, sastoji od dva dijela, tako da je dio čestice neizgrađeno građevinsko 

zemljište, a dio visoko vrijedno poljoprivredno zemljište, što znači da se prvo mora provesti 

parcelacija navedene čestice. 

 

Osim navedenog predlaže dopunu dnevnog reda slijedećim točkama: 

1. Točka: Prijedlog odluke o poništenju Odluke o raspisivanju javnog natječaja 

13. Točka: Program mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Općine Gornja 

Vrba za 2024. godinu 

14. Točka: Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja na području Općine 

Gornja Vrba za 2024. godinu 

U skladu s navedenim, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje izmijenjeni i 

dopunjeni dnevni red, kako je predložio predlagatelj Općinski načelnik, Ivan Vuleta. Po 

 



provedenom glasovanju konstatira da je za sjednicu većinom glasova (10 ZA i 1 PROTIV) 

utvrđen slijedeći: 

                                                              D N E V N I    R E D:   

   

  -   Aktualni sat  

1. Prijedlog odluke o poništenju Odluke o raspisivanju javnog natječaja  

2. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Općini Gornja Vrba; 

3. Prijedlog Odluke o kriterijima za raspodjelu sredstava pomoći za sanaciju štete na 

stambenim objektima nužnim za život nastale uslijed jakog olujnog nevremena u 

srpnju 2023. godine   

4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine 

Gornja Vrba za projekt „Rekonstrukcija kolnika u Ulici Matije Mesića u Gornjoj 

Vrbi“ 

5. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih općine Gornja Vrba 

6. Prijedlog Odluke o  izmjeni i dopuni Odluke  o dodjeli financijske potpore za redovite 

studente 

7. Izvješće  o izvršenju plana djelovanja za 2023. godinu za Općinu Gornja Vrba 

8. Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Gornja Vrba za period 01.07. do 

31.12.2023.godine 

9. Izvješće o  izvršenju Programa javnih potreba i potrebnih sredstava u području 

društvenih djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2023. godinu 

10. Izvješće o  izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

            u općini Gornja Vrba za 2023. godinu 

11. Izvješće o  izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

            u općini Gornja Vrba za 2023. godinu 

12. Izvješće o izvršavanju Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite  

13. Program mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Općine Gornja Vrba za 

2024. godinu 

14. Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja na području Općine Gornja 

Vrba za 2024. godinu  

 

- Aktualni sat 

 

Mato Rašić , pita tko će obrađivati poljoprivredno zemljište do potpisivanja novih ugovora.  

Danijel Odobašić odgovara da će zemljište do predaje posjeda nastaviti koristiti dosadašnji 

korisnici. 

Mato Rašić, pita tko je iskopao kanal u zoni poljoprivrednog zemljišta. 

Općinski načelnik, odgovara da ne zna za kopanje kanala, a da je tamo iskopana i bara za koju 

nitko nije znao. Nije mu u nadležnosti da to provjerava. Došla je i prijava da netko ore poljski 

put. To bi trebalo biti u nadležnosti Poljoprivredne inspekcije. 

 

Marija Kurkutović, pita za cestu kroz Donju Vrbi, a koja je županijska cesta i njome 

prometuju kamioni s velikim teretima, tako da je cesta uništena. Drugo pitanje je vezano za 

djecu iz Donje Vrbe koja su nestala s područja RH, odnosno nisu mogla pristupiti e-upisu jer  

nisu pripadala, niti jednom upisnom području.  



Općinski načelnik odgovara da će se na narednoj sjednici Općinskog vijeća razmatrati 

Prometni elaborat kojim će se riješiti prometovanje kamiona s velikim teretima kroz Donju 

Vrbu. Čeka se samo suglasnost MUP-a. 

Vezano za drugo pitanje, navodi da je grad mijenjao upisna područja osnovnih škola, te je 

prvotno bilo rečeno da će djeca Donje Vrbe os 5. do 8. razreda upisivati u OŠ u Ruščici, a da 

će ona djeca koja su školovanje nastavila u OŠ I.G. Kovačić tamo ići do kraja 8. razreda. 

Općinu u vezi s tim nitko nije izvijestio, upisna područja se mogu mijenjati samo uz 

suglasnost Ministarstva, ali tek nakon što se napravi nova mreža škola na što općina nema 

utjecaj. Također je naveo da je od strane osnivača najavljeno da od slijedeće godine neće biti 

prijevoza djece iz Gornje Vrbe u Ruščicu jer udaljenost nije veća od 5 km, koliko je 

pravilnicima određeno za obvezu financiranja prijevoza. Morat će se tražiti drugo rješenje 

posebno za djecu  s Klisa i kraja Gornje Vrbe. 

 

Đuro Jurić Katušić, pita za spajanje kanala iz Ulice Matije Mesić u Ulicu vrbskih žrtava, 

konkretno radi se o vodovodnoj mreži koja nije u tom dijelu spojena, te često dolazi do 

zamućenja vode. 

Općinski načelnik, odgovara da je o tome razgovarao s direktorom Vodovoda, a da će se to 

sigurno riješiti prije sanacije kolnika u Ulici Matije Mesić. Općina će snositi troškove spajanja 

vodovoda temeljem sporazuma sa Vodovodom. 

Đuro Jurić Katušić, pita kako je moguće da spajanje kolektora na struju blokira jedna osoba. 

Općinski načelnik podsjeća da je rješavanje navedenog problema u nadležnosti HEP-a, Lučke 

uprave i Vodovoda, a da trenutno nema novih informacija o rješavanju tog problema. 

 

Ivan Hodak, pita što je s nastavkom radova na tribini u Donjoj Vrbi, počinje sezona,, a postoji 

i mogućnost suspenzije kluba zbog toga što nije izgrađena kućica za delegata. Mogu li se 

postaviti reflektori na postojeće stupove  na igralištu. 

Općinski načelnik odgovara da će vezano za reflektore otići pogledati stanje na terenu. U 

Gornjoj Vrbi je dobro postavljeno. Što se tiče radova na tribini odgovara da se mora tražiti 

novi dobavljač metalne konstrukcije tribine. 

 

Tomislav Marijić, napominje da je potrebno pokositi igralište na Klisu, urediti ogradu i dodati 

igračke. 

Općinski načelnik, odgovara da će s izvođačem obići sva igrališta i dogovoriti sanaciju onoga 

što je potrebno. 

 

Mato Rašić, pita kako se može zabraniti ulazak pasa na igralište. 

Općinski načelnik, odgovara da je to teško kontrolirati.  

 

Antonija Tolić, pita što je s neodržavanjem privatnih posjeda, komunalni redar je bio, ali 

nema kome poslati kaznu. 

Općinski načelnik odgovara da se po Zakonu ne smije ući na privatni posjed. Upozorit će 

komunalnog redara na to da pošalje opomenu vlasnicima koji se mogu utvrditi preko 

geoportala.  

 

Mato Rašić pita u kojoj je fazi projekt Zaželi. 

Danijel Odobašić odgovara da smo prošli administrativnu provjeru i čekamo potpis ugovora. 

Mato Rašić, navodi da se u znatnim količinama odlaže otpad uz cestu u produžetku  Ulice 

Jure Piškovića. Čak se odlaže i životinjski otpad. Potrebno je staviti kamere. 

 

Po završetku aktualnog sata prešlo se na rad prema utvrđenom dnevnom redu. 



TOČKA 1. Prijedlog odluke o poništenju Odluke o raspisivanju javnog natječaja  

 

Općinski načelnik, koji je pri povlačenju točke 1. s dnevnog reda obrazložio razloge 

povlačenja, dodaje da se zadnjim izmjenama i dopunama PPU općine k.č.br. 41/1 podijelila 

na dva dijela, no međutim nije parcelirano, te ne može ići cijela u natječaj. Natječaj će se 

ponoviti nakon parcelacije i u natječaj će ići samo neizgrađeno građevinsko zemljište. 

Mato Rašić, pita tko će do tada biti u posjedu. 

Načelnik odgovara da Ugovor sa Slavkom Bilandžijom istječe 31. 5. , te da će se morati od 

Ministarstva državne imovine zatražiti mišljenje o daljnjem korištenju. 

Đuro Jurić-Katušić, načelnik je obrazložio razloge povlačenja točke 1. s dnevnog reda, 

navodeći da on odlučuje o dnevnom redu kao predlagatelj. Kada se počelo s provedbom 

natječaja za k.č.br. 41/1 čekalo se godinu dana na suglasnost Ministarstva. Natječaj je trajao 

mjesec dana. Javila su se dva OPG-a . Povjerenstvo se sastalo , otvorile su se ponude i utvrdio 

njihov sadržaj. Na sjednici se krenulo s bodovanjem , pratili su se kriteriji i na temelju toga 

utvrđena je prednost OPG Borevković , donesen je prijedlog odluke ,a do danas se nije znalo 

da je nužna parcelacija zemljišta. Vjeruje da se samo jedna osoba javila na natječaj ne bi to 

pitanje sada potezalo. On ne kaže da to nije tako, ali je mišljenja da se Odluka koja je 

predložena treba usvojiti i dostaviti Odvjetništvu. 

Općinski načelnik, odgovara da je moguće da bi prošlo da se javila samo jedna osoba, ali on 

sam ne bi htio potpisati ugovor znajući da nije valjan i protivi se zakonu. 

Andrija Anušić, pita kako će se ići ponovo u natječaj. 

Danijel Odobašić odgovara da se prvo mora provesti parcelacija, a potom izmijeniti Program 

raspolaganja državnim poljoprivrednim zemljištem.  

Andrija Anušić, napušta sjednicu Vijeća. Predsjednica konstatira da postoji kvorum za daljnji 

rad. 

 

Pitanja više nije bilo, te predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje Prijedlog odluke o 

poništenju Odluke o raspisivanju javnog natječaja, Po provedenom glasovanju konstatira da je 

Općinsko vijeće većinom glasova (7 ZA, 2 PROTIV i 1 SUZDRŽAN) donijelo: 

 

- Odluku o poništenju Odluke o raspisivanju javnog natječaja  

 

 

TOČKA 2. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u Općini Gornja Vrba 

 

Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Općini 

Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima elektronskom poštom uz poziv za sjednicu. 

Uvodno obrazloženje daje Općinski načelnik. Navodi da je Vlada RH donijela Uredbu o 

novim koeficijentima koja je bila temelj za  prijedlog povećanja  koeficijenata službenika i 

namještenika JUO općine Gornja Vrba. Povećanje je u skladu s Proračunom općine. 

Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženu Odluku o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Općini Gornja Vrba, te nakon 

provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (9 glasova ZA i 1 

SUZDRŽAN) donijelo; 

 

- Odluku o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Općini Gornja 

Vrba 

 



TOČKA 3. Prijedlog Odluke o kriterijima za raspodjelu sredstava pomoći za 

sanaciju štete na stambenim objektima nužnim za život nastale uslijed jakog 

olujnog nevremena u srpnju 2023. godine 

 

Prijedlog Odluke o kriterijima za raspodjelu sredstava pomoći za sanaciju štete na stambenim 

objektima nužnim za život nastale uslijed jakog olujnog nevremena u srpnju 2023. godine 

dostavljen je vijećnicima elektronskom poštom uz poziv za sjednicu. 

 

Uvodno obrazloženje daje Danijel Odobašić, savjetnik za pravne poslove, navodeći da je 

Vlada RH donijela Odluku o ublažavanju posljedica od elementarne nepogode u 2023, te je 

temeljem pristiglih prijava Općini Gornja Vrba doznačila sredstva u iznosu 24.137,18 eura. 

Prihvaćene su samo prijave koje su se odnosile na stambene objekte, kojih je na našem 

području bilo 27. Da bi se naknade mogle isplatiti, potrebna je odluka Općinskog vijeća. 

Predloženo je da se naknade do 300,00 eura isplate prema procjeni koja je unesena u Registar 

šteta, temeljem dostavljenih računa ili fotografija štete, a za naknade veće od 300,00 eura dali 

bi se izraditi procjembeni elaborati štete od strane ovlaštenog vještaka. 

Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženu Odluku 

kriterijima za raspodjelu sredstava pomoći za sanaciju štete na stambenim objektima nužnim 

za život nastale uslijed jakog olujnog nevremena u srpnju 2023. godine, te nakon provedenog 

glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće jednoglasno donijelo; 

 

- Odluku o kriterijima za raspodjelu sredstava pomoći za sanaciju štete na stambenim 

objektima nužnim za život nastale uslijed jakog olujnog nevremena u srpnju 2023. 

godine 

  

TOČKA 4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na 

području Općine Gornja Vrba za projekt „Rekonstrukcija kolnika u Ulici Matije 

Mesića u Gornjoj Vrbi“ 

 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Gornja 

Vrba za projekt „Rekonstrukcija kolnika u Ulici Matije Mesića u Gornjoj Vrbi“ dostavljen je 

vijećnicima elektronskom  poštom uz poziv za sjednicu. 

Danijel Odobašić, uvodno obrazlaže da je predložena odluka obvezan dio dokumentacije koja 

se dostavlja na natječaj APPR-a. Natječaj je otvoren od 25.03. do 25.04. ove godine.  

Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženu Odluku, te  

nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće jednoglasno donijelo; 

 

- Odluku o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Gornja Vrba 

za projekt „Rekonstrukcija kolnika u Ulici Matije Mesića u Gornjoj Vrbi“ 

 

TOČKA 5. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih općine Gornja Vrba 

 

Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih općine Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima 

elektronskom  poštom uz poziv za sjednicu. 



Pročelnica JUO, Marica Pavlović uvodno obrazlaže prijedlog odluke, te navodi da se već 

ranijih godina pokušalo osnovati savjet mladih, no nije bilo zainteresiranih. Sukladno Zakonu 

svaka JLS mora imati savjet mladih. U savjet mladih mogu se uključiti osobe od 15 godina do 

30 godina. Općinsko vijeće će raspisati natječaj, što mu je i obveza, a hoće li se netko javiti 

vidjet ćemo nakon natječaja. 

 

Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženu Odluku, te  

nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (9 ZA i 1 

suzdržan) donijelo; 

 

- Odluku o osnivanju Savjeta mladih općine Gornja Vrba  

 

TOČKA 6. Prijedlog Odluke o  izmjeni i dopuni Odluke  o dodjeli financijske 

potpore za redovite studente 

 

Prijedlog Odluke o  izmjeni i dopuni Odluke  o dodjeli financijske potpore za redovite 

studente dostavljen je vijećnicima elektronskom  poštom uz poziv za sjednicu. 

 

Općinski načelnik uvodno obrazlaže da je obzirom na povećanje troškova života, te na mali 

broj studenata, predloženo povećanje potpore studentima na 100,00 eura za one koji studiraju 

van Sl. Broda, te 70,00 za one koji studiraju u Slav. Brodu. 

Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženu Odluku, te  

nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće jednoglasno donijelo; 

 

- Odluku o  izmjeni i dopuni Odluke  o dodjeli financijske potpore za redovite studente 

  

           TOČKA 7. Izvješće  o izvršenju plana djelovanja CZ za 2023. godinu za Općinu  

                              Gornja Vrba 

 

Izvješće  o izvršenju plana djelovanja CZ za 2023. godinu za Općinu Gornja Vrba dostavljeno 

je vijećnicima elektronskom  poštom uz poziv za sjednicu. 
 

Pročelnica JUO obrazlaže da je prošle godine na području općine Gornja Vrba proglašena 

jedna elementarna nepogoda i to od olujnog nevremena nakon čega je u općinu zaprimljeno 

70 prijava za štete u poljoprivredi, te 27 za štete na stambenim objektima.   

 

Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženo Izvješće, te  

nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (9 ZA i 1 

suzdržan) donijelo; 

 

- Zaključak o usvajanju Izvješća  o izvršenju plana djelovanja CZ za 2023. godinu za 

Općinu Gornja Vrba 

 

 



          TOČKA 8. Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Gornja Vrba za period 

01.07.  do 31.12.2023.godine 

 

Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Gornja Vrba za period 01.07.  do 

31.12.2023.godine dostavljeno je vijećnicima elektronskom  poštom uz poziv za sjednicu. 

Obzirom nije bilo pitanja, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje dano Izvješće, te  

nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova Po 

provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić konstatira da Općinsko 

vijeće većinom glasova (8 ZA i 5 SUZDRŽANIH) usvaja; 

 

- Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Gornja Vrba za 

razdoblje 01.07. do 31.12.2023.godine 

 

Prije nastavka sjednice, predsjednica Općinskog vijeća predlaže objedinjenu raspravu po točkama od 

9. do 12. 

Materijali vezani za ove točke dostavljeni su vijećnicima elektronskom poštom uz poziv za 

sjednicu. 

Uvodno obrazloženje daje Općinski načelnik, navodeći da se radi no izvršenjima pojedinih 

programa tijekom 2023. godine 

Bez daljnje rasprave predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje dana izvješća prema 

utvrđenom dnevnom redu. 

TOČKA 9. Izvješće o  izvršenju Programa javnih potreba i potrebnih sredstava u 

području društvenih djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2023. 

godinu 

 

Po provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić konstatira da 

Općinsko vijeće većinom glasova (6 ZA, 2 PROTIV  i 2 SUZDRŽANA) usvaja; 

 

- Izvješće o  izvršenju Programa javnih potreba i potrebnih sredstava u području 

društvenih djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2023. godinu 

 

TOČKA 10. Izvješće o  izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u općini Gornja Vrba za 2023. godinu 

 

Po provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić konstatira da 

Općinsko vijeće (5 ZA, 5 SUZDRŽANA) ne usvaja; 

 

- Izvješće o  izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u općini Gornja Vrba za 2023. godinu 

 

TOČKA 11. Izvješće o  izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u općini Gornja Vrba za 2023. godinu 

 

Po provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić konstatira da 

Općinsko vijeće većinom glasova (6 ZA, 4 SUZDRŽANA) usvaja; 



- Izvješće o  izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u općini Gornja Vrba za 2023. godinu 

 

TOČKA 12. Izvješće o izvršavanju Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite  

 

Po provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić konstatira da 

Općinsko vijeće većinom glasova (6 ZA, 4 SUZDRŽANA) usvaja; 

 

- Izvješće o izvršavanju Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite  

 

TOČKA 13. Program mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Općine 

Gornja Vrba za 2024. godinu 

Danijel Odobašić uvodno obrazlaže da se radi o programu koji se provodio i prethodnih 

godina u svrhu poticanja poduzetništva na području općine. Natječaj će biti objavljen na 

službenoj stranici Općine Gornja Vrba do utroška planiranih sredstava. 

Bez daljnje rasprave,  po provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja 

Odobašić konstatira da Općinsko vijeće većinom glasova (8 ZA i 2 SUZDRŽANA) usvaja; 

 

- Program mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Općine Gornja Vrba 

za 2024. godinu 

 

TOČKA 14. Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja na 

području Općine Gornja Vrba za 2024. godinu  

 

Danijel Odobašić uvodno obrazlaže da se radi o programu koji se provodio i prethodnih 

godina u svrhu poticanja rješavanja stambenog pitanja na području općine. Promjena je jedino 

u dijelu gdje se određuje rok za prijavu koji je sada planiran do 15.12. tekuće godine. I ovaj će 

se natječaj objaviti na službenim stranicama općine. 

Bez daljnje rasprave,  po provedenom glasovanju Predsjednica Općinskog vijeća, Dunja 

Odobašić konstatira da Općinsko vijeće jednoglasno donijelo; 

 

- Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja na području Općine 

Gornja Vrba za 2024. godinu 

Sjednica je zaključena u 19,15 sati. 
 

 

 

 

Zapisnik vodila:                                                                                     PREDSJEDNICA 

Lidija Resanović                                                                                OPĆINSKOG VIJEĆA: 

 

                                                                                                           Dunja Odobašić, mag.iur. 

 


